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Afsprakenlijst van de vergadering van het presidium 20 december 2016. 

 

Aanwezig: 

de heer F.L.J. van der Meijden  voorzitter 

de heer F.M.J. Biemans    lid 

de heer H.M.M. van Bree    plv. lid 

mevrouw M.C. Slaets-Sonneveldt  lid 

de heer J.H. Strijbosch    lid 

mevrouw M.A.H. van der Zanden-Swinkels lid 

de heer M.L.M. van Heijnsbergen  griffier 

 

Afwezig:  

de heer M.J.T. van der Heijden  lid 

de heer B.H.M. Swinkels    lid 

 

1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering en meldt de afwezigheid van de heer Van der Heijden. De 

heer Van Bree vervangt de heer Swinkels.  

 

2. Afsprakenlijst presidium 22-11-2016. 

De punten 2, 3 en 7 van de actielijst zijn afgewerkt. 

Punt 4 Communicatie collegebesluiten: De voorzitter geeft een korte toelichting hoe de 

communicatie is verlopen ten aanzien van het voorstel voor de instelling van een 

ondernemersfonds. Het is normaliter niet de bedoeling dat het college via social media naar de 

raad communiceert over belangrijke onderwerpen.  

Naar aanleiding van een daartoe gestelde vraag wordt besloten dat de besluitenlijsten van het 

college niet eerder dan na vaststelling door het college ter beschikking komen van de 

raadsleden.  

De voorzitter meldt naar aanleiding van het verslag dat het bedrijf voor bandenopslag aan de 

Stater in Lieshout zich houdt aan de regels van de wet. Niettemin is er een uitgebreide controle 

gepland in het begin van 2017. 

Voor het overige wordt ingestemd met de afsprakenlijst. 

 

3.   Vaststelling van de commissieagenda’s van 10, 11 en 12 januari 2017. 

Commissie Sociaal Domein: 

Aan de agenda wordt toegevoegd: 

- De notitie met samenwerkingsafspraken met het onderwijsveld;  

Het vraagstuk over onvoldoende vrijwilligers zal in de volgende vergadering van de commissie 

worden behandeld, waarbij ook mevrouw Vervaart van Vluchtelingenwerk en de heer Kuijs van 

Vierbinden zullen worden betrokken. 

Met de conceptagenda wordt vervolgens ingestemd.  

 

Commissie Ruimtelijk Domein: 

Aan de agenda wordt toegevoegd: 
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- Voorstel tot beschikbaarstelling van een krediet voor de bijdrage in de aanpak van de N 615 

en het ondertekenen van de bijgevoegde uitvoeringsovereenkomst 

- Presentatie Blauwe Poort  

- Rapportage Blink  

- Update woonvisie (inclusief de prestatieafspraken met Wocom)  

Het onderwerp bestemmingsplan Piet van Thielplein Oost wordt van de agenda afgehaald omdat 

het nog niet klaar is voor behandeling. Dit wordt geagendeerd voor de volgende 

commissievergadering.   

Met de conceptagenda wordt vervolgens ingestemd.  

 

Commissie Algemene Zaken: 

Aan de agenda wordt toegevoegd: 

- Toekenning repressief toezicht Begroting 2017 Laarbeek. 

- Projectplan Entente Florale 2017. 

- Beoordeling voornemen deelname in een coöperatie in het kader van Bier-Boer-Water. 

Op verzoek van raadslid Van Dijk worden de vergaderstukken van de Raadstafel21 voortaan 

opgenomen bij het agendapunt stand van zaken regionale samenwerking (evt. ook 

vergaderstukken andere regelingen?). Er bestaat behoefte aan feedback en zienswijzen om de 

rol van vertegenwoordiger goed te kunnen vervullen.  

Met de conceptagenda wordt vervolgens ingestemd.  

 

4. Evaluatie raadsvergadering 8 december 2016. 

Men is het erover eens dat het inhoudelijk een goede vergadering is geweest. 

Naar aanleiding van de ingediende mailwisseling tussen een aantal ondernemers in het kader 

van de behandeling van het voorstel over de invoering van een ondernemersfonds, vindt een 

discussie plaats over belangenverstrengeling en integriteit. Het blijkt een lastig vraagstuk 

waarover verschillend wordt gedacht. Het is wel van groot belang dat dit soort zaken op het 

juiste moment en op de juiste plaats bespreekbaar worden gemaakt, in het belang van een 

transparante bestuurscultuur en om te voorkomen dat bestuurders in de problemen komen. 

Een ander aspect in de mailwisseling dat opviel was het taalgebruik van sommige schrijvers.  

Wat de voorzitter betreft is dat niet acceptabel en dient hiertegen stelling te worden genomen.  

Hij vraagt met nadruk om deze boodschap aan de desbetreffende achterban terug te geven. 

Ook wordt opgemerkt dat het niet past om reacties van raadsleden die in een informele sfeer 

worden gegeven, te gebruiken voor het maken van een politiek statement in de media. 

In voorkomende gevallen dient men elkaar hierop direct en rechtstreeks aan te spreken. 

Naar aanleiding van een verzoek om in voorkomende gevallen, wanneer de situatie daarom 

vraagt, meer dan twee instanties toe te staan bij de behandeling van een onderwerp, geeft de 

voorzitter aan hier geen voorstander van te zijn. Vanuit zijn voorzittersrol let hij er uiteraard wel 

op dat een ieder, binnen die twee instanties, voldoende gelegenheid krijgt om zijn/haar punt te 

maken. 
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5. Evaluatie thematische raadsbijeenkomst Cultuurtraject 13 december 2016. 

Over de opbrengst van de avond wordt verschillend gedacht. Enkele leden vonden de eerdere 

bijeenkomsten met de heer Engelfriet waardevoller omdat deze een meer teambuildend 

karakter hadden. Deze avond had niet veel toegevoegde waarde meer.  

Anderen vonden de avond echter wel nuttig. Alleen al het bespreekbaar maken en houden van 

het onderwerp heeft een toegevoegde waarde omdat iedereen dan toch weer even wordt 

herinnerd aan het belang van een goede bestuurscultuur en de verschillende aspecten die 

daarbij een rol spelen. Positief was de relativering die werd aanbracht bij het trekken van 

vergelijkingen met andere gemeenten. Het is nu eenmaal een feit dat tegen sommige dingen nu 

eenmaal anders wordt aangekeken. Dat neemt niet weg dat dit bespreekbaar moet zijn. 

Bestuurders hebben de verantwoordelijkheid naar elkaar toe om elkaar op een correcte manier 

en met respect te bejegenen. 

De voorzitter benadrukt dat het creëren van een goede bestuurscultuur iets is van ons samen. 

Dat vraagt onderhoud en dient dan ook regelmatig onder de aandacht gebracht te worden. 

In het kader van de voorbereiding van een volgende bijeenkomst zal vooraf overleg 

plaatsvinden met het presidium om zodoende vorm, inhoud en doelen van de bijeenkomst 

helder te krijgen. Voorgesteld wordt onder andere om wat meer luchtigheid in te bouwen en op 

tijd een pauze te houden.  

 

6. Planning interviews raadsleden bij radio Kontakt 1e helft 2017. 

Met het conceptschema wordt ingestemd.  

 

7. Wat verder ter tafel komt. 

- Naar aanleiding van de raadsinformatiebrief over de uitwerking van de visie duurzaamheid 

en de daarin aangedragen mogelijkheden van democratische vernieuwing wordt besloten 

voor dit thema een thematische raadsbijeenkomst te organiseren. 

- De voorzitter is van mening dat hij een rol heeft als adviseur van de Werkgeverscommissie 

als het gaat om het functioneren van de griffier. Het presidium is het met hem eens en 

adviseert de werkgeverscommissie om gebruik te maken van deze rol van de burgmeester. 
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Actielijst 

N

r. 

Datum Onderwerp Actie Uitvoering 

1. 25-10-16 Borrel na raadsvergadering Na eerstkomende raadsvergadering 

bij café Thuis. 

Na daaropvolgende raadsvergadering 

in kantine. 

Daarna evalueren. 

Presidium  

2. 25-10-16 Deskundigheidsbevordering 

raadsleden 

Een plan wordt opgesteld. 

In behandeling 

Burgemeest

er/Griffier 

3. 25-10-16 Betrekken van inwoners bij de 

lokale politiek 

Initiatieven ontplooien. 

In behandeling 

Burgemeest

er/Griffier 

 

4. 20-12-16 Het vraagstuk over onvoldoende 

vrijwilligers  

Het onderwerp zal in de volgende 

vergadering van de commissie 

Sociaal Domein worden behandeld 

Griffier 

5. 20-12-16 De vergaderstukken van de 

Raadstafel21 

De vergaderstukken worden 

voortaan opgenomen bij het 

agendapunt stand van zaken 

regionale samenwerking 

Griffier 

6. 20-12-16 Verbetering bestuurscultuur Bij de voorbereiding van een 

volgende bijeenkomst zal vooraf 

overleg plaatsvinden met het 

presidium om zodoende vorm, 

inhoud en doelen van de bijeenkomst 

te bepalen 

Burgemeest

er/Griffier 

7. 20-12-16 Relatie duurzaamheid en 

democratische vernieuwing 

Voor dit thema wordt een 

thematische raadsbijeenkomst 

georganiseerd 

Burgemeest

er/Griffier 

 

 


